
 

Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov zo dňa 15.11.2017 
 

Miesto konania: ZŠ, Mlynská 50, 903 01 Senec 
Dátum a čas: 15.11.2017  o 18.00 

 
Prítomní:  Ing.  Martin Doršic  - podpredseda Aktívu rodičov ( AR),  
  Zástupcovia jednotlivých tried podľa prezenčnej listiny  
 
Program aktívu: 

1. Otvorenie  
2. Informácia o výbere členského príspevku do AR (25 EUR) 
3. Organizácia Vianočných trhov 
4. Diskusia 
5. Záver 
 
 

1. Podpredseda Aktívu rodičov (ďalej len „AR“) Martin Doršic privítal prítomných rodičov a oboznámil ich 
s programom zasadnutia a odovzdal slovo pani Szabóovej. 

 
2. Andrea Szabóová informovala rodičov, že k  15.11.2017 sa celkovo vybralo 5862,50 EUR, čo je 32,7%           

(tabuľka výberu rodičovského príspevku – Prílohač.1).  Niektoré triedy dostali oznam až teraz v novembri. 
Učitelia dostanú aktuálnu tabuľku k 19.11.2017.  Z rodičovského príspevku boli zatiaľ nakúpené knihy na 
anglický jazyk za 1095 EUR pre I. stupeň a knihy na anglický jazyk pre II. stupeň za 285 EUR (nákup 
pomôcok). 
Ďalšia informácia sa týkala príspevku  2% z dane za rok 2017. Na účet prišlo celkovo 9 846,80 EUR.  Z toho sa 
nakúpil nábytok do technickej učebne a kuchynky za sumu 8960 EUR (schválené 11.9.2017). 
Ďalej A. Szabóová  informovala o zisku zo športového dňa, ktorý sa konal 9.9.2017. Zisk bol 417 EUR.  

 
Podpredseda AR informoval o plánovaných Vianočných trhoch, ktoré sa budú konať 5.12.2017 ako  

sprievodná akcia vystúpenia detí z ŠKD, a opäť odovzdal slovo pani Szabóovej.  Andrea Szabóová 

informovala rodičov, že vzhľadom na nariadenie RUVZ  Bratislava (Regionálny úrad verejného 

zdravotníctva) v BA, sa nebudú môcť predávať žiadne produkty domácej výroby,  iba vianočné ozdoby, 

ikebany, adventné vence a iné výrobky. Pani učiteľka Grusmanová bude na Vyt vych vyrábať rôzne vianočné 

ozdoby a tak isto aj pani vychovávateľky z ŠKD.  

Predávať sa bude od 11:30 vo vestibule, aby si mohli kúpiť niečo aj rodičia, ktorí budú čakať na svoje deti, 

ktoré nechodia do družiny a na obed. 

Ak by mohol niekto niečo vianočné vyrobiť, budeme radi. Informovať rodičov na triednych AR. Výrobky 

treba priniesť na vrátnicu, pani Mezeiovej. 

5.12. cca o o 10:30 budeme potrebovať pomôcť  pripraviť stoly na predaj. Prihlásili sa  pani  Töröková 

a Richterová. Budú pomáhať aj žiaci. Po akcii bude treba poupratovať stoly, tak by sme chceli poprosiť 

rodičov, ktorí by mohli zostať po skončení predaja, aby napísali na szaboova@narimex.sk. 

Pomoc budeme potrebovať aj pri predaji, hlavne od 16:00 (ešte upresním), pretože vtedy bude prebiehať 

vystúpenie detí a bude tam najviac rodičov. 

Na margo nariadenia RUVZ Bratislava pani Šlachtičová Lauková povedala, že to usmernenie nevylučuje, že sa 

nemôže v škole piecť, ale musí sa piecť zo známych surovín, ktoré sú nakúpené v obchode a máte od nich 

blok.  U nich škole normálne pečú, musia mať len blok z nákupu surovín, ktoré použili. Napr. deti nesmú 

doniesť domáci  lekvár, domáce vajíčka a tak. Ak upečú deti tu, v škole, a každá jedna potravina bude mať 

doklad o nákupe, nie je to problém. Nemôže rodič doniesť medovníky, ale tu sa môžu upiecť. Tak isto sa 

môže podávať čaj, pretože čaj aj cukor sa kúpi.                

Diskutovalo sa o tom, že by sa mohli medovníky napiecť v kuchynke a potom by sa mohli predávať. Návrh 
bol aj kúpiť predpečené zmrazené koláčiky a tie v jedálni upiecť. 
Diskutovalo sa aj o príprave hot-dogov (tie sa predávali aj po ostatné roky), pretože párky na nakúpia, rožky 
tiež. Ešte to skúsime zistiť  a podľa toho sa zariadime.  
 



 

Pani Felsöciová navrhla nákup pleteniek so salámou alebo so šunkou (cena 0,40 a 0,50EUR), ktoré sú 
hermeticky uzavreté, so zložením a dátum spotreby. Vedela by zabezpečiť dovoz.  
 
Úloha: 
Zistiť ako je to s nariadením RUVZ Bratislava a podľa toho sa zariadime. 
 

3. Martin Doršic otvoril diskusiu. 
Pán Dobrakov sa pýtal, či sa robia na škole nejaké kultúrne podujatia. Podpredseda AR mu povedal o akciách 
ako Spoločensko športový deň, Karneval ŠKD, Hallooween, vianočné besiedky a ples pre rodičov. Pán 
Dobrakov však myslel, akcie ako výchovné koncerty. Pán Dorčic mu povedal, že bývajú výchovné koncerty, 
chodieva sa do kultúrneho domu a aj v škole bývajú výchovné koncerty.  
Pán Dobrakov oboznámil rodičov s ponukou Hudobného centra Bratislava, ktoré organizuje výchovno-
vzdelávacie programy, ktoré sú dotované Ministerstvom školstva. Cena je 1,50 na žiaka (je možné použiť aj 
kultúrny poukaz). Umelci prídu do školy. 
Tak isto predostrel návrh na návštevu koncertu vo filharmónii. 
Pán Doršic posunie informácie pani zástupkyni. 
 
Uznesenie: 
Všetci rodičia podporili návrh pána Dobrakova o organizovaní výchovných koncertov, hlavne pre II. stupeň. 
 
Pani Koleničková sa pýtala, ako je to s výletmi žiakov, pretože pracuje v SPP a je tam Múzeum SPP, ktoré je 
zadarmo a je zaujímavé.   
Výlety si organizuje každá trieda sama. Treba dať návrh pani zástupkyni, ktorá to bude tlmočiť triednym 
učiteľom. 
Tak isto sa pani Koleničková pýtala za rodičov v triede, prečo je zbierka  „Hodina deťom“ prebieha na škole  a 
pýtajú peniaze od žiaka, ktorý nemá peniaze. Hlavne v nižších ročníkov, žiaci ani nevedia, čo to je.  
Ďalej sa mamička prváka pýtala na šaláty, ako sa podávajú a či by ich nemohli podávať v miskách. Niektoré 
deti si to zo spoločných mís naberajú rukami, čo je nehygienické.  
Kedysi sa podávali v miskách a teraz sú na bufetovom stole. Pravdepodobne kvôli tomu,  keď ich dostávali do 
misiek, veľa sa vyhadzovalo. 
Pani Richterová pripomenula, že obedy bývajú veľa krát studené. 
 
Uznesenie: 
Tlmočiť tieto pripomienky pani Durayovej. 
  
Ďalej bola otázka ohľadom automatov. Rodičia sa sťažovali, že sú tam samé sladkosti a hlavne žiaci prvého 
stupňa (prváci) sa pri nich hádajú, hrajú o peniaze. Automat veľa krát nevydáva peniaze. Ďalej bola  
pripomienka, že v automate sú energetické nápoje (žiak mal po vypití zdravotné problémy). Pýtala sa, či je 
možné, že sa takéto nápoje nachádzajú v školských automatoch. Prebiehala dlhá diskusia ohľadom školských 
automatov.  
Rodičia navrhli otvoriť diskusiu za zrušenie automatov. 
 
Uznesenie: 
Návrhy a pripomienky rodičov budú prednesené vedeniu školy. 
 
Pán Doršic informoval rodičov, že sa v okolí školy pohybujú ľudia inej národnosti, pravdepodobne Rumuni, 
ktorí okrádajú ľudí. Treba deťom pripomenúť, aby si dávali pozor. Škola kvôli tomu zatvára bránu školy 
a mal by sa montovať kamerový systém k hlavnému a zadnému vchodu .  
 
Pani Richterová sa pýtala, prečo sa zatvoril zadný vchod do školy.  Chodník pred školou je veľmi preplnený, 
je tam veľa áut, ktoré aj stoja na chodníku, otvárajú dvere a ľahko sa tam môže deťom niečo stať.    
 

4. Podpredseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie celoškolského zasadnutia Aktívu rodičov.  
Termín nasledujúceho celoškolského AR bude oznámený e-mailom. 
 

Ing. Martin Doršic 
podpredseda AR 

Zapísala: Andrea Szabóová 
 



 

Príloha č.1  
 

                                     ČLENSKÝ PRÍSPEVOK DO AR 2017/2018 
  

Trieda  Stav k 15.11. Spolu zaplatené Žiakov v triede Zaplatilo 
 

1. A 240 € 240,00 € 24 10 42% 

1. B 335 € 335,00 € 24 15 63% 

1. C 160 € 160,00 € 24 7 29% 

1.D 410 € 410,00 € 23 17 74% 

1.E 115 € 115,00 € 20 5 25% 

2.A 280 € 280,00 € 25 12 48% 

2.B 270 € 270,00 € 21 12 57% 

2.C 180 € 180,00 € 23 8 35% 

2.D 325 € 325,00 € 24 14 58% 

3.A 195 € 195,00 € 24 8 33% 

3.B 255 € 255,00 € 24 11 46% 

3.C 310 € 310,00 € 25 13 52% 

3.D 135 € 135,00 € 24 6 25% 

4.A 260 € 260,00 € 28 11 39% 

4.B 150 € 150,00 € 26 7 27% 

4.C 205 € 205,00 € 26 9 35% 

5.A 265 € 265,00 € 30 11 37% 

5.B 150 € 150,00 € 29 6 21% 

5.C 295 € 295,00 € 29 12 41% 

5.D 70 € 70,00 € 21 3 14% 

6.A 165 € 165,00 € 25 7 28% 

6.B 175 € 175,00 € 19 7 37% 

6.C 142,5 € 142,50 € 19 6 32% 

6.D 50 € 50,00 € 19 2 11% 

7.A 75 € 75,00 € 24 3 13% 

7.B 125 € 125,00 € 28 5 18% 

7.C 50 € 50,00 € 11 2 18% 

8.A 125 € 125,00 € 24 5 21% 

8.B 150 € 150,00 € 27 6 22% 

8.C 150 € 150,00 € 18 6 33% 

9.A 75 € 75,00 € 31 3 10% 

9.B 50 € 50,00 € 28 2 7% 

SPOLU 5 937,5 € 5 937,5 € 767 251 32,7% 

 
Zvýraznené šedou – pod 30% 


